



ຈັບມືກັນຢ່າງເປັນທາງການແລ້ວ ລະຫວ່າງ ທະນາຄານການຄ້າຕ່າງປະເທດລາວ ມະຫາຊົນ ແລະ ບໍລິສັດ ທາງລົດໄຟ
ລາວ-ຈີນ ຈຳກັດ
ຄັ້ງທຳອິດໃນລາວກັບການຊຳລະຄ່າປີ້ລົດໄຟຜ່ານແອັບ BCEL One
ສະດວກສະບາຍ ຊື້ໄດ້ງ່າຍຈ່າຍໄດ້ໄວ ບໍ່ຕ້ອງໄປລຽນຄົວ



ໃນຕອນແລງ ຂອງວັນທີ 31 ພຶດສະພາ 2023 ທີ່ໂຮງແຮມແລນມາກ, ໄດ້ມີພິທີເຊັນສັນຍາ ການຊຳລະຄ່າປີ້ລົດໄຟຜ່ານ BCEL One ລະຫວ່າງ ທະນາຄານການຄ້າຕ່າງປະເທດລາວ ມະຫາຊົນ ແລະ ບໍລິສັດ ທາງລົດໄຟລາວ-ຈີນ ຈຳກັດ, ໃຫ້ ກຽດເຂົ້າຮ່ວມໃນພິທີຄັ້ງນີ້ໂດຍທ່ານ ບຸນເຫຼືອ ສິນໄຊວໍຣະວົງ ຜູ້ວ່າການ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປລາວ, ພ້ອມດ້ວຍແຂກເຂົ້າ ຮ່ວມທ່ານ ນາງ ສາຍສະໝອນ ຈັນທະຈັກ ຜູ້ອຳນວຍການ ທດຕລ , ທ່ານ LIU HONG ຜູ້ອຳນວຍການໃຫຍ່ ບໍລິສັດ ທາງ ລົດໄຟລາວ-ຈີນ ຈຳກັດ, ບັນດາທ່ານຄະນະກົມຈາກຫ້ອງວ່າການສຳນັກງານນາຍົກ, ກະຊວງໂຍທາທິການ ແລະ ຂົນສົ່ງ, ກະຊວງຖະແຫຼງຂ່າວ, ວັດທະນະທຳ ແລະ ທ່ອງທ່ຽວ, ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ພ້ອມດ້ວຍຄະນະນຳ ແລະ ພະນັກງານ ຈາກສອງຝ່າຍກໍຄື ທະນາຄານການຄ້າຕ່າງປະເທດລາວ ມະຫາຊົນ ແລະ ບໍລິສັດ ທາງລົດໄຟລາວ-ຈີນ ຈຳກັດ ພ້ອມດ້ວຍສີ່ ມວນຊົນເຂົ້າຮ່ວມຢ່າງພ້ອມພຽງ.

ຈຸດປະສົງຂອງການຮ່ວມມືເພື່ອອຳນວຍຄວາມສະດວກໃຫ້ກັບລູກຄ້າຂອງທັງສອງຝ່າຍໃນການຊຳລະຄ່າປີ້ລົດໄຟຜ່ານ BCEL One ໃຫ້ທັນສະໄໝ ວ່ອງໄວ ແລະ ປະຢັດເວລາ ໂດຍຈະເປັນການເຊື່ອມຕໍ່ລະບົບໃນການຊຳລະສະສາງລະຫວ່າງ ແອັບ LCR Ticket ຂອງບໍລິສັດ ທາງລົດໄຟລາວ-ຈີນ ຈຳກັດ ແລະ ແອັບ BCEL One ຂອງ ທະນາຄານການຄ້າ ຕ່າງປະເທດລາວ ມະຫາຊົນ. ໂດຍຕອບສະໜອງຄວາມຮຽກຮ້ອງຕ້ອງການຂອງສັງຄົມກໍຄືພໍ່ແມ່ປະຊາຊົນບັນດາເຜົ່າ ທີ່ ຕ້ອງການຊຳລະຄ່າປີ້ລົດໄຟໄດ້ທາງອອນລາຍໄດ້ງ່າຍຍິ່ງຂຶ້ນ ແລະ ຫຼຸດຜ່ອນຄວາມແອອັດໃນການລໍຖ້າຊື້ປີ້ລົດໄຟທີ່ເຄົາເຕີ້ ບໍລິການ, ນອກຈາກ ຈະເປັນການອຳນວຍຄວາມສະດວກໃຫ້ແກ່ປະຊາຊົນ ກໍຍັງເປັນການສົ່ງເສີມວຽກງານການທ່ອງທ່ຽວ ແລະ ການເດີນທາງ ເພື່ອສົ່ງເສີມເສດຖະກິດຂອງຊາດ ໃຫ້ນັບມື້ນັບດີຂຶ້ນເທື່ອລະກ້າວ, ຄຽງຄູ່ກັບການການພັດທະນາຍຸກ 4.0 ເພື່ອໃຫ້ແທດເໝາະກັບທິດທາງແຜນການຂອງລັດຖະບານວາງອອກ ນັ້ນກໍຄື ການຫັນປ່ຽນສູ່ຍຸກດິຈິຕອລ.

ປະຈຸບັນ ການຈອງຊື້ ແລະ ຊຳລະຄ່າປີ້ລົດໄຟໄດ້ເພີ່ມຊ່ອງທາງໃຫ້ຫຼາຍຂຶ້ນ ໂດຍລູກຄ້າຜູ້ທີ່ປະສົງຈະເດີນທາງດ້ວຍລົດໄຟ ແມ່ນສາມາດຈອງຊື້ປີ້ລົດໄຟຜ່ານແອັບ LCR Ticket ແລະ ພາຍຫຼັງທີ່ຈອງຊື້ສຳເລັດຮອດຂັ້ນຕອນການຊຳລະແມ່ນລະບົບ ຈະເຊື່ອມຕໍ່ຫາແອັບ BCEL One ພຽງແຕ່ກົດຢືນຢັ້ນ ລະບົບກໍຈະຕັດເງິນຈາກບັນຊີຂອງລູກຄ້າເພື່ອຊຳລະຄ່າປີ້ລົດໄຟໄດ້ ທັນທີ ແລະ ລະບົບກໍຈະຍິ່ງຢືນຢັ້ນອອນລາຍໃຫ້, ສຳລັບຜູ້ໂດຍສານທີ່ຈະເດີນທາງສາມາດນຳໃຊ້ບິນອອນລາຍຈາກລະບົບ

ພ້ອມກັບເອກະສານຢັ້ງຢືນຕົວຕົນກໍສາມາດຂຶ້ນລົດໄຟໄດ້ໂດຍບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງພິມບິນຢັ້ງຢືນ, ສໍາລັບຜູ້ໂດຍສານທີ່ປະສົງຢາກ
ພິມບິນຢັ້ງຢືນກໍສາມາດນໍາເອົາບິນຈາກລະບົບໄປຢັ້ງຢືນເອົາບິນສະບັບແທ້ທີ່ໜ້າເຄົາເຕີ້ຂອງ ບໍລິສັດ ທາງລົດໄຟລາວ-ຈີນ
ຈໍາກັດ ໄດ້.

ການຮ່ວມມືຄັ້ງນີ້ ຖືເປັນການຮ່ວມມືທີ່ດີ ລະຫວ່າງ ທະນາຄານການຄ້າຕ່າງປະເທດລາວ ມະຫາຊືນ ແລະ ບໍລິສັດ ທາງລົດໄຟ
ລາວ-ຈີນ ເພື່ອເຮັດໃຫ້ການບໍລິການ ການຊໍາລະຄ່າປີ້ລົດໄຟໃຫ້ກັບລູກຄ້າຂອງທັງສອງຝ່າຍໃຫ້ສະດວກສະບາຍຍິ່ງຂຶ້ນ.
ນອກນັ້ນ ທັງສອງຝ່າຍຍັງຈະສືບຕໍ່ຄົ້ນຄ້ວາ ແລະ ພັດທະນາການບໍລິການ ຮ່ວມກັນ ເພື່ອເຮັດວຽກງານດ້ານການຊໍາລະສະ
ສາງມີຄວາມທັນສະໄໝ ຕອບສະໜອງຕາມຄວາມຮຽກຮ້ອງໃຫ້ແກ່ພໍ່ແມ່ປະຊາຊົນໃນທົ່ວປະເທດ.

ທະນາຄານການຄ້າຕ່າງປະເທດລາວ ມະຫາຊືນ
ທັນສະໄໝ ວ່ອງໄວ ໜັ້ນໃຈ